
 

 

Styremøte 1, 2023     14.02.2022 kl: 18:00 
Tilstede:  

Hans Petter, Håvard, Maiken, Kjersti, Fredrik 

Fraværende: David 

Referent: Håvard 

Neste møte:  

Dagsorden: 

1. Kontrollutvalg 

Pr i dag, og tidligere år, har ikke SkiKK hatt et fungerende kontrollutvalg. Valgkomiteen har ikke kommet med 

innstilling til denne oppgaven. Ber om at styret diskuterer dette, og tar opp saken på årsmøtet.  

 

2. Inflasjon  

- Historisk mange familier sliter for tiden med å betale medlemsavgifter pga. økende priser i 

samfunnet. Bør vi undersøke om det gjelder noen av våre medlemmer med en epost 

undersøkelse?  

Vi tar det opp som en sak på årsmøtet.  

- Får vi økte leiekostnader i 2023? Svar: 6,5 % økning. Dette utgjør ca 7000 kr for et år. 

- Skal vi øke, holde eller senke medlemsavgiften?  

Styrets innstilling er å holde lik pris.  

3. Planlegge ruteskruing 

- Skru om hele anlegget i en operasjon. Vi har penger til det. Det planlegges utført nærmere 

sommeren.  

- Trenger vi en veggansvarlig i styret? Ja.  

- Også for andre spesifikke oppgaver. 

- Bør vi utvide styret med ett medlem?  

Medlemsansvarlig og fakturering. 

Vaktliste og kursansvarlig 

Kasserer 

Veggansvarlig. Kan kombineres med sikkerhetsansvarlig, kjøp av utstyr, arrangere dugnad. 

Klubbturer og arrangementer 

Nettside, facebook og epost.  

 

 



 

4. Kurs 

Det er satt opp et topptaukurs 7. mars. 

5. Dugnad 

Fredrik arrangerer.  

6. Kjøp av utstyr 

Det er behov for flere små seler.  

Styret foreslår å kjøpe inn en autobelay til.  

7. Gjennomgang av regnskap og budsjett 

- Har lavere inntekter i LAM og drop-in enn budsjettert 

- Styret foreslår å doble styrehonoraret fra 2000 kr til 4000 kr pr styremedlem.  

 


